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17 jaar was ze hét gezicht van het Brabantplein. Met haar zaak Kantoor&Zo 
was ze een servicepunt midden in de wijk. Een brand gooide roet in het eten.
en liet haar onverwacht snel keuzes maken. Het hele verhaal, inclusief info 
over haar afscheidsborrel leest u op pagina 4.

FIETSSTRAAT?
Tja, wat is het eigenlijk? Een fietsstraat? De Heusdenhoutsestraat is er 
in ieder geval één geworden. Een dubbelreportage over deze vernieuwde 
straat is te vinden op pagina 12.
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SCHEEPSHUYS 
NIEUWE START 
Een markant herkenningspunt in de wijk, 
de villa op de hoek Sint-Ignatiusstraat/
Teteringsedijk/Hoogeind is dit jaar na een 
sluiting van een jaar weer geopend als 
Boutique Hotel. De nieuwe eigenaresse 
Suzanne Kranse vertelt in deze uitgave 
alles over haar bijzondere aanpak. 

Lees er meer over op pagina 6



Voorwoord
De zomer is voorbij gevlogen en gelukkig zijn de 
wegwerkzaamheden in de wijk klaar. Want of je nu via de 
Teteringsedijk of via de Heusdenhoutsestraat de wijk wilde 
verlaten…dat ging een tijdje niet. 

Maar goed, dat ligt inmiddels achter ons en tanken bij 
Trumpi, een cadeautje kopen in de Roha Shop of even 
naar de nieuwe viswinkel in Heusdenhout rijden, dat gaat 
allemaal weer een stuk makkelijker. 

Over die werkzaamheden schreven we overigens een 
dubbelreportage in deze editie. Want de redactie heeft niet 
stil gezeten deze zomer. Zo bezochten we het Scheepshuys 
en interviewden we een oude bekende: Marjolein Wagener, 
die nu toch echt definitief gestopt is met haar zaak op het 
Brabantplein. 

Uiteraard vindt u weer een update over de lopende projecten 
in de wijk zoals de NHTV campus en de tijdelijke woningen 

in de Koraalstraat. Kortom, er is en blijft genoeg te vertellen 
over de wijk.

We wensen u dan ook heel veel plezier bij het lezen van deze 
najaarseditie. Heeft u nog tips voor het decembernummer? 
Laat het ons dan gerust weten!

Hartelijke groet,

Leon Colbers
Hoofdredacteur

Vier keer per jaar maken we de bladen Brabantpark Nieuws 
en Heusdenhout Nieuws. Daarnaast beheren we de website 
www.breda-oost.nl. Dat doet een redactieteam van vijf 
vrijwilligers en een toegewijd bezorgteam met heel veel 
plezier! 
 
Als wijkmedia streven we altijd naar een beter resultaat en 
daarvoor kunnen we wel wat handjes gebruiken. Vandaar dat 
we op zoek zijn naar uitbreiding van het team.

Internetredactie 
Met name de internetredactie is wat onderbezet en we 
zouden het mooi vinden als we met een groter team een 
betere site kunnen neerzetten. Als internetredactielid werk je 
aan de volgende zaken:

plaatsen van artikelen uit de papieren uitgaves;
verzamelen van activiteiten voor de activiteitenkalender;
verzamelen van nieuws wat de snelheid van papier te boven 
gaat en eerder gedeeld moet worden;
beheren van de facebook pagina.

Relatiebeheerder
We maken de bladen 100% vrijwillig, waardoor we de kosten 
laag kunnen houden. Toch kost het drukken van het blad 
aardig wat geld. Hierdoor kunnen we niet om advertenties 
heen. Met net wat meer advertenties zouden we een 
dikker blad kunnen maken en daarom zoeken we naar een 
relatiebeheerder die dat helpt mogelijk te maken.  
Je taken zijn: 

werven van nieuwe adverteerders;
leggen van contacten voor het gekoppelde platform Link700;
onderhouden van bestaande relaties;
leggen van contacten met verenigingen en andere partijen in 
de wijk voor het verzamelen van input voor de bladen/website.

Reageren? 
Interesse in één van deze vrijwilligersfuncties?  
Stuur dan een berichtje naar Stichting Wijkactiviteiten Breda-
Oost info@breda-oost.nl t.a.v Leon Colbers.
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Redactie zoekt ondersteuning!



In de juli-editie kwam uitgebreid het plan voor flexwoningen 
aan de Koraalstraat aan bod. We bezochten de bijeenkomst 
van de klankbordgroep om erachter te komen hoe zo’n 
proces nu werkt. Omdat we u de ontwikkelingen niet willen 
onthouden besteden we in deze editie weer aandacht aan dit 
onderwerp. 

Het definitieve ontwerp is voor de zomervakantie in een aantal 
ontwerpbijeenkomsten met vertegenwoordigers uit de wijk 
tot stand gekomen. Zoals op de tekening te zien is, is er erg 
veel aandacht besteed aan een natuurlijke inpassing van de 
woningen. De bestaande bomen blijven gespaard waardoor 
het groene karakter overeind blijft. Ook aan de straatzijde 
komt veel nieuwe beplanting te staan met vlinderstruiken en 
ligusterhagen en daarmee wordt het beeld van een stenen 
parkeerplaats voorkomen. 
 
Op basis van het ontwerp is de afgelopen weken de 
omgevingsvergunning opgesteld, en op 4 september is 
die vergunning ook daadwerkelijk verleend. De verleende 
vergunning is op de site van AlleeWonen in te zien, via de 
volgende link www.alleewonen.nl/koraalstraat. Op het 
moment van schrijven loopt de bewaartermijn nog (tot 16 
oktober), maar zodra u dit leest is die periode voorbij. De 
gemeente hoopt dat het uitgebreide ontwerpproces met een 
klankbordgroep tot draagvlak in de omgeving heeft geleid. 
Indien er geen bezwaar wordt aangetekend kunnen we in de 
volgende editie waarschijnlijk al melden dat de bouw volop 
bezig is. 

Beheergroep
Zoals ook al in het vorige artikel is beschreven moet een 
beheergroep omwonenden/vertegenwoordigers uit de wijk 
de gelegenheid gaan bieden om zaken die spelen rondom 
de tijdelijke woningen, te bespreken met gemeente en 
verhuurder AlleeWonen. Op die manier willen ze er met elkaar 
voor zorgen dat de nieuwe bewoners in de wijk opgenomen 
worden. Voor de beheergroep zijn al een aantal aanmeldingen 
ontvangen, maar er is op dit moment, zonder er een grote 
praatgroep van te willen maken nog zeker plaats voor 
nieuwe deelnemers. Mocht u interesse hebben, dan kunt 
u zich opgeven bij dhr. Egon van Ineveld via  e.van.ineveld@
breda.nl. Naar verwachting zal de eerste vergadering van de 
beheergroep eind november of begin december plaatsvinden.

Update    Flexwoningen Koraalstraat
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Indicatie indeling woning

Definitieve ontwerp



 
Marjolein wagener

Een reportage over een sociaal bewogen wijkbewoner.
Door: Ton Dunk
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Ruim zeventien jaar runde Marjolein 
Wagener haar winkel Kantoor & Zo aan het 
Brabantplein. Maar daar bleef het niet bij, 
Marjolein houdt van netwerken, is sociaal 
bewogen en betrokken. Samenwerking  
tussen mensen en bedrijven vindt zij  
belangrijk. Daarom nam zij ook deel in het 
bestuur van de Onder-nemingsvereniging 
Brabantplein, was zij bestuurslid van de 
Wijkraad Brabant-park en steunde ze 
Link700. 

Marjolein bouwde in de loop der jaren een grote klanten - en 
kennissenkring op. Na de brand die vorig jaar haar winkel trof, 
bleek de rook- en roetschade groot. Haar bloemen-buurvrouw, 
Marjanka Bloemen & Styling, wilde haar huurcontract 
overnemen en Marjolein besloot gebruik te maken van de 
situatie en te stoppen met Kantoor & Zo. Marjolein woont 
inmiddels samen met haar partner en hun zoontje in Venlo. 
Maar zij wil niet met stille trom uit Breda vertrekken. Daarvoor 
zijn de mensen die zij in al die jaren leerde kennen en met wie 
zij samenwerkte haar te dierbaar. Marjolein pakt zaken liefst 
grondig aan en dat geldt ook voor haar afscheid. Zaterdag 4 
november zijn in Grand Café de Koffiemolen klanten, vrienden 
en kennissen van 13.00 uur tot 16.00 uur welkom om Marjolein 
uit te zwaaien.

De periode na de brand waren er veel onduidelijkheden voor 
Marjolein. 
”Ik wist dat ik niet mijn leven lang in de winkel wilde staan, 
dat ik ooit iets anders aan wilde pakken. Daarom overwoog 
ik de zaak te verkopen, maar die brand was een flinke streep 
door de rekening. Ik was opeens alles kwijt, mijn werk, mijn 
inkomen.” De rompslomp rond de brand en de nasleep 
waren vermoeiend, maar haar verzekeraar Hans van Gestel 
heeft Marjolein prima geholpen. Haar verzekering kocht de  
inboedel van de winkel op en keerde een bedrijfsschade uit. 
Marjolein zag dus af van het heropenen van de winkel. 
“Ik besloot de liefde na te reizen en kwam zo samen met 
mijn partner en ons zoontje in Venlo te wonen. Ik wilde weer 
iets aan gaan pakken, maar wist eigenlijk niet precies wat. 
Doelgericht naar iets zoeken ligt mij niet zo. Dat deed ik tot 
nog toe eigenlijk nooit, ik kijk altijd wel goed om me heen en 
wacht tot er iets op mijn pad komt.”  

En jawel, er kwam iets op haar pad. “Ik hoorde dat er in 
Venlo nog geen afdeling van Stichting Steungezin opgestart 
is. Zij hebben een internetplatform (Steungezin.nl) dat de 
mogelijkheid biedt mensen die in armoede leven te helpen. Er 
wordt een financiële oproep geplaatst en donateurs kunnen 
het gevraagde bedrag betalen. Alles gebeurt anoniem en 
veilig.” Marjolein  gaat dit platform in Venlo op poten zetten, 
mensen benaderen die haar daarbij willen helpen. Zo kan 
zij haar capaciteiten en haar betrokkenheid weer volop 
gaan inzetten. Netwerken, organiseren en mensen helpen. 
Marjolein ten voeten uit. 
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Afscheid
Voor iedereen die het babbeltje bij het afgeven van 
pakketjes of het uitzoeken van een leuke kaart, 
cadeautje of die mooie pen mist?  Of omdat u 
Marjolein gewoon heel veel succes wil wensen bij 
al haar plannen in Venlo? 
 
Zaterdag 4 november organiseert ze in Grand Café 
de Koffiemolen (Pels Rijckenpark 1) van 13.00 uur 
tot 16.00 uur een afscheidsborrel.



Iedereen die via de Tilburgseweg 
Brabantpark binnenrijdt kent het 
bijzondere pand op de hoek van 
Teteringsedijk/Hoogeind/Sint-
Ignatiusstraat. In 1927 gebouwd als 
directeurswoning voor Guus Jansen en 
zijn Zwitserse vrouw, is deze statige villa 
onlosmakelijk verbonden met de HERO-
fabriek. Decennialang woonde de familie 
in dit mooie pand vlakbij hun fabriek 
aan de overkant van de straat, totdat de 
laatste telg van de familie aan het begin 
van deze eeuwwisseling stierf. De villa 
stond daarna jaren leeg te wachten op 
nieuwe bewoners. 

In 2003 koopt een ondernemersechtpaar het pand. Het duo 
is verzot op oude huizen, weet het jarenlange achterstallige 
onderhoud vlekkeloos weg te werken en de villa met al zijn 
karakteristieke elementen weer helemaal tot zijn recht te 

laten komen als kleinschalig hotel. Dat doen ze twaalf jaar 
lang met heel veel plezier. Na een tussenpoos van een jaar 
begint het pand in 2017 met Suzanne Kranse aan een derde 
leven. Na een renovatie en restyling opent ze in april van dit 
jaar haar Boutique Hotel. Reden voor Brabantpark Nieuws 
om daar eens op de koffie te gaan!

Suzanne: “Als meisje van 16 wilde ik dolgraag naar 
de hotelschool. Maar met het lotingssysteem en een 
kans van één op vier had ik geen geluk en dus ging ik 
een andere richting uit. Zo belandde ik uiteindelijk in 
de financiële wereld. De laatste jaren als zelfstandig 
marketingprofessional, maar het bleef toch knagen. Als ik 
nou eens een leuk hotelletje kon beginnen…” 
En dan opeens doet zich een kans voor.” Via een 
horecamakelaar kwam ik in contact met Franka en Daniel en 
nadat ik het pand had gezien dacht ik: ’Als ik het nu niet doe, 
doe ik het nooit meer.’ Daarom trok ik de stekker uit al mijn 
mooie marketingklussen en besloot ik het avontuur aan te 
gaan. De knop volledig om, om als hoteleigenaresse verder 
door het leven te gaan.”

Als ik met haar praat blijkt al vrij snel dat ze totaal geen 
spijt heeft van die beslissing. Want hoewel ze pas een goed 
half jaar bezig is draait het hotel op volle toeren. Ze vertelt 
vol enthousiasme over de keuzes die ze maakt. “Voorheen 
was het Scheepshuys meer een long-stay-hotel. Dat is het 
niet meer zo sterk. Mijn focus ligt veel meer op persoonlijke 
aandacht voor mensen die voor werk of vermaak een aantal 
dagen in Breda willen vertoeven. Dat is weliswaar intensief, 
maar het betaalt zich dubbel en dik terug met tevreden 

Nieuwe start 
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Door: Leon Colbers

Suzanne Kranse heropent 
Boutique Hotel Het Scheepshuys
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gasten die mooie reviews achterlaten. Ik run het hotel samen 
met Sanne die ik in dienst heb genomen omdat het in m’n eentje 
simpelweg niet lukt. We willen onze gasten een bijzondere 
ervaring bieden en vinden het leuk als zij steeds dezelfde 
gezichten tegenkomen. Iemand die hier voor werk een tijdje 
is vindt het vaak heerlijk om aan het eind van de dag even een 
kletspraatje te kunnen maken. Een kleine moeite met een groots 
effect. Ik merk dat mensen zich thuis voelen en terugkeren.”

Een ander element wat ze hernieuwd gestalte heeft gegeven is 
het ontbijt in de sfeervolle serre achter het huis. In deze mooie 
lichte ruimte biedt ze haar gasten een heerlijke start van de 
dag aan. “Waar het voorheen meer ieder voor zich was is dit 
nu echt het begin van de dag voor veel van onze gasten. Op 
zondagmorgen zit het regelmatig met vierentwintig man vol. 

Heel prettig en passend bij het huiskamergevoel dat we op willen 
roepen.”

Over klandizie heeft Suzanne gelukkig geen klagen, de toekomst 
straalt Het Scheepshuys weer tegemoet. Ook mensen uit de buurt 
weten het hotel te vinden, want door de gunstige prijsstelling is 
het hotel ook ideaal voor eenieder die familie over heeft, maar het 
thuis aan ruimte ontbreekt om ze zelf onder te brengen. En als ik 
persoonlijk niet om de hoek zou wonen, dan wist ik het wel als ik 
in Breda moest zijn. Deze mooie plek verdient het om een thuis te 
zijn voor iedereen die Breda wil ontdekken of gewoon voor werk 
buiten de eigen woonregio een mooie locatie zoekt om na noeste 
arbeid heerlijk bij te komen. We hopen dat Suzanne en Sanne nog 
lang deze droom waar mogen blijven maken.

Suzanne Kranse heropent 
Boutique Hotel Het Scheepshuys



Stelling…klaar…en hup daar gaan 
twee jonge gappies los. Met hun floret 
proberen ze elkaar te raken, zonder zelf 
geraakt te worden natuurlijk. Een Moeder 
filmt haar kroost dat actief aan de ‘slag’ 
is in het gemeentelijk sportcentrum ‘De 
Scharen’. Schermen is weliswaar een 
vechtsport, toch voelt het niet alsof er 
gevochten wordt vanavond. Er heerst 
een bepaalde gemoedelijkheid. Geen 
schreeuwende papa’s aan de zijkant, 
maar tact en een bepaalde rust is wat de 
boventoon voert. We zijn op bezoek bij 
Schermvereniging Pallas.

Ik spreek Jaap ten Cate die trots vertelt over ‘zijn’ vereniging, 
die al sinds 1963 bestaat en uit een hechte vaste kern 
volwassen schermers en een mooie groep jeugdleden 
bestaat. De schermsport is in Nederland niet zo heel erg 

groot en met 50 leden mag SV Pallas zich tot de middelgrote 
clubs van het land rekenen. Maître Ruud schuift ook aan: 
“Er zijn in Nederland hooguit 2700 schermers actief, dat is 
zo’n beetje het aantal mensen dat bij Push hockeyt.” Toch 
is de sport springlevend en komen de leden trouw naar de 
trainingen en wedstrijden die op vrijdagavond plaatsvinden. 
Jaap: “Vandaag spelen we zoals iedere laatste vrijdag van de 
maand de interne competitie. Van 19.00-20.00 uur spelen de 
kids tegen elkaar en vanaf 20.00 uur is het de beurt aan de 
mannen en vrouwen vanaf 16 jaar.” 

Ruud is als maître aan de club verbonden en al 35 jaar 
lid. Hij speelde zelf op hoog niveau wedstrijden in heel 
Europa. Naast dat hij zelf lesgeeft, houdt hij ook de jongere 
instructeurs in de gaten. “Schermen lijkt misschien 
onschuldig, maar er wordt toch met echte wapens gewerkt. 
Daar hoort professionele begeleiding bij.”
De schermsport kent globaal drie ‘spelvormen’. Op basis 
van het wapen gelden er regels. De jongsten beginnen 
met het floret, waarbij je alleen met gestrekte arm mag 
‘treffen’ en enkel de romp als raakvlak geldt. Verder wordt 
er geschermd met sabels en degens waarbij weer andere 
regels gelden met betrekking tot raakvlak en armposities. 
Hoewel het misschien niet heel inspannend lijkt, is het dat 
wel. “Een goede schermer werkt echt aan zijn houding. 
Schermen doe je immers niet alleen met je hand.” De namen 
van de ‘wapens’ verraden ook al iets van de oorsprong 
van de schermsport. Op het moment dat het buskruit 
werd uitgevonden was het nut van ridderzwaarden snel 

Wie niet sterk is…
moet slim zijn!
Door: Leon Colbers
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Op bezoek bij SV Pallas



voorbij. Toch bleven de techniek en het spel erg populair 
en overleefde het schermen als statussymbool in gegoede 
kringen. Met de eerste Olympische Spelen in 1896 werd het 
een meer toegankelijke sport, ook voor mensen die geen 
affiniteit hadden met de ridderstand en zo groeide het, zeker 
in landen als Italië en Hongarije, uit tot een populair spel 
voor jong en oud.

Terug naar SV Pallas, want daar zijn we immers te gast, tikt 
de klok door en langzaam wordt het in de zaal drukker en 
de deelnemers ouder. Nog voordat de ruimte overgenomen 
wordt door de ‘grote jongens’ spreek ik Romy. Deze stoere 
meid uit de Tuinbouwlaan zit in een rolstoel, maar is 
allesbehalve zielig of niet-zelfredzaam. Een tijdje terug zag 
ze Elke van Achterberg schermen. Elke is professioneel 
rolstoelschermster en Romy dacht…”Dat wil ik ook.” En dus 
besloot Romy om  Elke een mailtje te sturen dat schermen 
haar ook erg tof leek. Keurig kreeg Romy antwoord met 
een heel positief bericht. Het bleek namelijk dat SV 
Pallas als één van de weinige clubs in Nederland over de 
mogelijkheden voor rolstoelschermen beschikt. Gewoon in 
de eigen wijk kunnen sporten, dat leek te mooi om waar te 
zijn. Inmiddels is ze drie lessen verder en bloedfanatiek. De 
jongens die net nog op de ‘loper’ stonden, strijden nu om de 
beurt tegen Romy door plaats te nemen in de gastrolstoel. 
Om tien voor acht zet Romy haar masker nog een keer op. 
“Papa,” zegt de jonge meid, “Ik kan jouw gezicht zien, maar 
jij mij niet.” 

Papa lacht trots en ziet zijn kleine meid haar eerste 
wedstrijdje van de avond winnen. Een vechtersbaasje, dat is 
duidelijk, die komt er wel. 

Terug naar Ruud en Jaap die niet uitgesproken raken 
over hun club. Een bijzondere club, dat mag duidelijk zijn. 
Zo was de club de afgelopen twee jaar gastheer voor het 
Nederlands Jeugdkampioenschap Schermen. Jaap: “300 
jeugdige schermers uit het hele land doen daar aan mee. 
Zowel voor als achter de schermen waren onze leden actief 
om dit evenement tot een succes te maken, ieder helpt waar 
hij kan. Met als resultaat een hal vol met liefhebbers van 
onze sport, een prachtig gezicht. Als vereniging dragen we zo 
graag een steentje bij om de sport bekender te maken. Niet 
alleen op landelijk niveau, maar zeker ook in onze eigen wijk. 
En zoals je zag voor een heel brede groep mensen. Iedereen 
die slim en actief bezig wil zijn, moet gewoon eens meedoen 
aan een gratis serie proeflessen. Vind je het na vijf lessen 
nog steeds leuk? Dan sluit je je gewoon aan en hopen we dat 
het schermvirus ook jou…treft.” 
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Meer informatie? 
SV Pallas traint iedere vrijdagavond in Gemeentelijk 
Sportcentrum de Scharen, Topaasstraat 13 Breda. 

Voor proeflessen kijk op www.svpallas.nl



De Leystroom verwelkomt nieuwe initiatieven

Buurthuis komt tot leven
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Zoals we al eerder in Brabantpark Nieuws 
aankondigden beschikt de nieuwbouw 
van Verpleeg- en Verzorgingshuis de 
Leystroom over een prachtig buurthuis. 
Ruim een half jaar na opening bruist het 
er al van de activiteit. Naast het feit dat 
je er heerlijk kunt eten voor een heel 
aantrekkelijke prijs weten steeds meer 
initiatieven hun weg naar de Leystroom te 
vinden. Dat gaat echter niet vanzelf! 

In deze editie stellen we daarom ook graag Frans 
van der Brugge voor. Als fysiotherapeut is hij met zijn 
bedrijf verbonden aan de Leystroom. Toch is dat niet de 
voornaamste reden dat de directie hem voor iets minder dan 
een dag per week heeft aangesteld om het buurthuis verder 
vorm te geven.
Frans is namelijk geboren en getogen in Heusdenhout 
en kent de wijken Brabantpark en Heusdenhout op zijn 
duimpje. Hij ging er naar school (Basisschool Heusdenhout, 
tegenwoordig OBS de Tweesprong) en voetbalde als 
kleine jongen bij PCP, de huidige buren van de Leystroom. 
In de winter was het dolle pret wanneer de vijver bij de 
Michaëlkerk bevroren was en hij er met andere kinderen die 
veelal nu ook nog in de wijk wonen kon schaatsen. En hoewel 
hij zijn vleugels uitsloeg blijft hij zich inzetten voor de wijk die 
hem dierbaar is.

En omdat een buurthuis voor de Leystroom pas een 
buurthuis wordt als het meer is dan een locatie waar je een 
zaaltje kunt huren zochten ze iemand die daar gestalte aan 
kon geven. Het lijntje was zo gelegd en vandaar dat Frans 
samen met de Leystroom er structureel aan werkt om mooie 
initiatieven die bijdragen aan de leefbaarheid van de wijken 
een plekje te geven. 

Naast dagelijkse invullingen met een écht restaurant, gerund 
door The Foodbox Catering en onder andere een Tai-Chi 
Groep en een sjoelclub wordt er ook op een andere manier 
volop gebruik gemaakt van de ruimte. Zo werd het concept 
Happy Ouwer bedacht. Geen variant van drankfeesten in de 
binnenstad voor uit de band springende studenten, maar een 
mooie invulling voor de vrijdagmiddagborrel met live muziek 

voor iedereen die voor een zacht prijsje (drankjes kosten 
tussen 15.00 en 17.00 uur een euro) de week gezellig wil 
afsluiten. Hou de website van de Leystroom in de gaten voor 
data!

Dit is slechts één van de manieren waarop de Leystroom 
een kloppend hart midden in de wijken Brabantpark en 
Heusdenhout wil zijn. Niet alleen voor ouderen, maar 
voor iedereen die een fijne plek dichtbij huis zoekt om 
een activiteit op te zetten. Wilt u meer weten over de 
mogelijkheden of heeft u een leuk initiatief dat bijdraagt aan 
een fijner Brabantpark en Heusdenhout dan kan Frans u 
daar alles over vertellen en de lijntjes leggen die nodig zijn 
om dat alles mogelijk te maken.

Meer informatie? 
Wilt u meer weten over de mogelijkheden van het 
buurthuis? Neem dan contact op met Frans van der 
Brugge: Frans.vanderBrugge@leystroom.nl 
of via 06 33 006 188
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Het lijkt stil aan de overkant, toch is 
er een heleboel gebeurd sinds NHTV 
de sleutel van het klooster kreeg. 
Nadat de zusters verhuisd waren, heeft 
NHTV in mei van dit jaar omwonenden 
tijdens haar jubileumviering uitgenodigd 
een kijkje te komen nemen in het 
kloosterpand. Dit staat aan de overkant 
van het hoofdgebouw van NHTV aan de 
Mgr. Hopmansstraat in Breda en maakt 
vanaf september 2018 onderdeel uit van 
de nieuwe NHTV Campus. Bouwbedrijf 
Mertens uit Weert is inmiddels druk bezig 
met de verbouw. 

Verbouw in volle gang
Aan de achterzijde en in het gebouw zijn de 
verbouwactiviteiten in volle gang. Een groot aantal 
binnenmuren is gesloopt en nu kan de nieuwe indeling 
worden opgebouwd. Aan de buitengevels is een 
begin gemaakt met het isoleren van de muren en het 
schoonmaken van daken en metselwerk. Dit alles levert 
behoorlijk afval op, wat uiteraard conform wet- en 
regelgeving keurig wordt gescheiden voordat het wordt 
afgevoerd.

Van binnentuin naar atrium
De binnentuinen van het klooster kan NHTV helaas niet 
behouden in de huidige staat. De hogeschool heeft de ruimte 
nodig en gaat er in het noordelijk deel een prachtig atrium
van maken met onder andere de Mediatheek en een 

studielandschap. In het zuidelijke deel komt het leerbedrijf 
met restaurant van de hogere hotelschool. Volgens de 
huidige planning kunnen de opleidingen Hotel en Facility 
Management en Tourism Management vanaf september 
2018 hun intrek nemen in het klooster. 

Meer weten?
Meer nieuws over de campusontwikkeling van 
NHTV Breda vindt u op www.campus.nhtv.nl. 
Als u zich via deze website abonneert, 
ontvangt u alle nieuwsberichten over de 
campusontwikkeling van NHTV op uw 
e-mailadres. 

Nieuws over de bouw van de NHTV Campus
STIL AAN DE OVERKANT?



Onlangs veranderde de 
Heusdenhoutsestraat in een zogenaamde 
fietsstraat. Brabantpark Nieuws ging 
de uitdaging aan, als fietser en als 
automobilist. In onderstaand artikel 
schrijven we over de bevindingen.
 
Wat is het heerlijk om eindelijk weer over de 
Heusdenhoutsestraat te kunnen fietsen. Voor die tijd was 
het vooral voor ouderen afzien. Maandenlang was de straat 
afgesloten. De boel ging grondig op de schop, we hadden 
er even een Zandberglaan bij. Maar nu rolt er dan toch 
mooi en glad asfalt onder mij door. Waarom wit gespoten 
kinderkopjes de rijbanen scheiden is mij niet helemaal 
duidelijk, maar het oogt best prettig. Ook de rustieke 
lantaarnpalen zijn een lust voor het oog. De nogal suffige, 
maar soms ook wel gevaarlijke sluip-racebaan is zowaar 
omgetoverd tot een sjieke allee!

Het is even wennen als bestuurder van een auto de 
Heusdenhoutsestraat oprijden. Het is dat ik het in de krant 
gelezen heb dat fietsers hier voorrang hebben, maar echt 
duidelijk is het niet. Als je dat niet weet dan geloof ik niet dat 
je de fietser de ruimte geeft. De automobilist voor me trekt 
zich er in ieder geval niks van aan. Inhalen gaat prima, de 
middenberm is niet zo hoog. Nou ja…als je auto niet te laag 
is dan…dus ik waag het er niet op.

Als een wat oudere heer respecteer ik de verkeersregels, 
ik houd dus keurig rechts aan. Even voor de kruising 
met de  Weilustlaan rijdt een automobilist mij bijna van 
mijn fiets. Hij/zij had blijkbaar haast en zag nog net 
genoeg ruimte om mij met een flink gangetje rakelings te 
passeren. 

Bijgekomen van de schrik fiets ik verder. Even later zit 
een bestelauto zowat op mijn bagagedrager. Zo wordt mijn 
vreugde over de vernieuwde Heusdenhoutsestraat toch 
wat getemperd. 

Het hele stuk tussen het Hooghout en Heusdenhout is toch 
ruim een kilometer. Ik blijf braaf achter de fietsers zoals de 
bedoeling is. Ik zie ze aarzelen, de jongeren voorop blijven 
breeduit fietsen…al twijfel ik of dat komt door de gewijzigde 
situatie. De twee moeders zijn wat onwennig en gaan toch 
achter elkaar fietsen. Dat concept van auto te gast is nog 
een gevoel wat neer moet dalen bij de gebruikers. Voor mij 
was een versmalde rijbaan met een los fietspad logischer 
geweest, want echt lekker is het voor niemand.

Pas als ik zonder verdere incidenten de Heerbaan bereik 
zie ik een verkeersbord staan. Of beter gezegd: drie 
verkeersborden boven elkaar met daarop een aantal 
mededelingen. Weggegebruikers zouden eigenlijk in 
moeten houden of af moeten stappen om al die informatie 
in zich op te kunnen nemen.
Maar wat de borden duidelijk willen maken: de 
Heusdenhoutsestraat is een fietsstraat. Wat er nu precies 
van weggebruikers  verlangd wordt is mij niet helemaal 
duidelijk. Maar ik wil dat na mijn eerste ervaringen in 
ieder geval wel weten.

Bij de kruising met de Lage Kant twijfel ik…die 700 meter 
achter een groepje fietsers gaat toch irriteren…zal ik even 
naar links schieten en via de Kangoeroestraat sluipen? 
Ik besluit het niet te doen…de auto achter me maakt een 
andere keuze. Ik ben wel benieuwd hoeveel drukker het 
daar is geworden. Langs Basisschool de Fontein ben je op 
spitsmomenten toch een stuk sneller, voor je gevoel dan, 
want laten we wel wezen wat kun je daadwerkelijk aan tijd 
verliezen op een paar honderd meter? Tja voor het patsertje 
in zijn scheurbakkie in ieder geval een hele hoop!
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Door: Leon Colbers & Ton Dunk

Wat heb ik nou aan mijn fiets?
Heusdenhoutsestraat omgetoverd tot fietsstraat.



Weer veilig thuis achter mijn pc tik ik op internet 
“fietsstraat” in. In slechts een paar regels staat 
beschreven wat dit inhoudt. Ik word echter niet veel wijzer 
van de omschrijving en dat geldt ook voor mensen die ik 
spreek over dit fenomeen.  Het asfalt van de fietsstraat 
kleurt geleidelijk aan rood. Dit is blijkbaar bedoeld om 
automobilisten er op te wijzen dat ook fietsers de gehele 
breedte van de rijbaan mogen gebruiken.  Maar gezichten 
van enkele buurtbewoners lopen ook rood aan als zij hun 
gal spuien over dit fenomeen. “Hoe verzinnen ze het in 
godsnaam, peperduur en levensgevaarlijk. Waarom geen 
gescheiden fietspad? Waarschijnlijk weer zo’n belachelijk 
prestigeproject!” 

Of deze fietsstraat een goed idee is? De tijd zal het leren. De 
racebaan die de Heusdenhoutsestraat was is het duidelijk 
niet meer, laten we gewoon hopen dat het er op deze manier 
veiliger op geworden is en iedereen snel went aan het idee.
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Persoonlijke zorg, dicht bij huis  
en al meer dan 27 jaar ervaring! 

Verloskundigenpraktijk ienova 
Maartje Huver en Ineke Oomens 

Onze spreekuur locaties 
Wilhelminapark 9, 4818 SL Breda 
Brabantplein 36, 4817 LR Breda 

 
Altijd bereikbaar op 
06 - 5100 7769 
info@ienova.nl 
www.ienova.nl 
 



Engelstalige Heilige Mis in 
Michaëlkerk
Voor iedereen die geen Nederlands spreekt, maar toch 
graag de Heilige Mis bijwoont, wordt er iedere zondag om 
13.00 uur een Engels gesproken Heilige Mis opgedragen in 
de Michaëlkerk (Hooghout 67). Ook kinderen zijn van harte 
welkom. Na de mis is er gelegenheid om elkaar te ontmoeten 
en na te praten onder het genot van koffie of thee.

For everyone who doesn’t speak Dutch yet, but wants to 
attend a holy mass, an English spoken holy mass is organised 
every Sunday 13.00 at the Michaëlchurch (Hooghout 67). 
Of course kids are welcome as well. After the Holy mass a 
gathering with coffee and tea is organised to meet each other. 

Dierenlot kledingcontainer
Sinds kort staat er op het adres Kemelstede 249 een oranje 
DIERENLOT kledingcontainer. Mensen kunnen hier hun  
overtollige kleding en schoenen  in deponeren. De opbrengst 
ervan wordt door DIERENLOT voor 100% gedoneerd aan 
Stichting Animal Fellows, een dierenhulporganisatie.

Stichting Animal Fellows
Stichting Animal Fellows zet zich in voor zwerfdieren en 
mishandelde dieren en  is met haar loods gevestigd aan de 
Rudonk 10 te Breda.
Hier worden alle food en non-food producten 
verzameld en gedistribueerd onder de, inmiddels  
64, dierenhulporganisaties die  aangesloten zijn bij 

Stichting Animal Fellows. De dichtstbijzijnde fellow, zo 
worden deze aangesloten organisaties genoemd, is het 
dierenopvangcentrum in Breda terwijl de verste zich 
op de Kaap Verdische eilanden bevindt. De food en non 
foodproducten vinden hun weg door heel Europa waardoor het 
leven van heel veel dieren, met name honden en katten, wat 
comfortabeler wordt. 

Voorlichting
Stichting Animal Fellows is absoluut  tegen de import van 
dieren vanuit het buitenland. Volgens de voorzitter lost dit 
het zwerfdierenprobleem  echt niet op. “Natuurlijk begrijpen 
wij als geen ander dat zo’n aandoenlijk koppie van poes 
of hond verleidelijk is om tot aanschaf over te gaan maar 
wat er in werkelijkheid gebeurt is dat de handel op deze 
wijze gevoed wordt en dus in stand blijft.  De enige goede 
oplossing is op locatie laten adopteren en consequent 
steriliseren / castreren,”  zo zegt hij. Dat is dan ook meteen de 
belangrijkste doelstelling van deze stichting: het organiseren 
van voorlichtings-, sterilisatie- en castratieprojecten. Maar 
daar is natuurlijk geld voor nodig . Om alles te kunnen 
bekostigen zamelt de stichting dan ook onder andere kleding 
in. De stichting  is 100 % afhankelijk van donaties en van de 
inkomsten van de gedoneerde kleding en goederen.  

Vrijwilligers gezocht
Daarnaast is ook bij deze stichting de hulp van vrijwilligers 
onontbeerlijk.
Animal Fellows is op zoek naar mensen die de dieren een 
warm hart toedragen en daarvoor hun hulp willen  aanbieden. 
Voor de geïnteresseerden: kijk eens op www.animalfellows.
com naar de beschikbare vacatures en om meer te lezen wat 
deze stichting doet en nodig heeft.
Ook op YouTube zijn ze te vinden met twee promotiefilmpjes. 
Voor direct meer info kunt u rechtstreeks bellen met de 
voorzitter: 06-55 34 68 91.

Kliko-adres in Brabantpark gezocht
Om het afgeven van kleding voor mensen in Brabantpark 
makkelijker te maken wordt een adres in Brabantpark gezocht 
waar een oranje kliko mag staan. Draagt u deze stichting een 
warm hart toe en heeft u een plekje voor de kleding-kliko? 
Neem dan contact op met de voorzitter via bovenstaand 
nummer.

KORT NIEUWS
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YILMAZ KLEDINGREPARATIE 
is het juiste adres voor reparatie aan uw kostbare 

kleding en gordijnen. De vele jaren ervaring in 
productie, reparatie en goed vakmanschap zijn een 

basis waarop u kunt vertrouwen. 
U vindt mij op Heerbaan 220, 4817 NL Breda 

Openingstijden
Dinsdag 10.00-17.00

Woendag 13.00-17.00
Donderdag 10.00-17.00

Vrijdag 10.00-17.00



Colofon
Brabantpark Nieuws is een uitgave van Stichting 
Wijkactiviteiten Breda-Oost en wordt vier keer per jaar 
gratis huis-aan-huis verspreid in de wijk Brabantpark. 
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Zager
teksten

U vraagt, ik schrijf!
Webteksten 
Brochures
Verslagen 
Brieven

Reportages
Interviews
Flyers
Advertenties 

Ricky Zager, Tekstschrijver
Grote Houw 28
4817 RH Breda
076 – 571 85 19
zager.teksten@gmail.com

Maak vrijblijvend een afspraak om te kijken wat ik voor u kan betekenen.

Ook voor zakelijk Engels bent u aan het juiste adres.

KDV
PeuterPaleis / Peuterspeelzaal
Knusse babygroep
Coffee to go
Kapper
Kinderyoga
Dansles
Warme maaltijden

KIES VOOR EEN KINDEROPVANG 
DIE BIJ U PAST!

076 – 541 03 28

Bel voor vrijblijvende informatie naar:

T 076-541 03 28 | info@bellefleur.nl | www.bellefleur.nl
                  



Para Medisch Centrum 
Heusdenhout
Wilderen 2, 4817 VG Breda 
Tel: 076-5873300 
email: pmc@pmc-heusdenhout.nl
website:  www.pmc-heusdenhout.nl

Zorg op maat onder één dak:
• Fysiotherapie, kinderfysiotherapie, geriatriefysiotherapie, psychosomatische fysiotherapie, bekken-

fysiotherapie, oedeemtherapie, manuele therapie, sportfysiotherapie, claudicatiotraining, echografie,
shockwave, neurorevalidatie en FysioFit.

• Beweegprogrammaʼs voor  Parkinson, beroerte, MS, diabetes,  COPD, hart- en vaatklachten, 
oncologie, individueel of in groepsverband.

Ruime parkeergelegenheid, buslijn 5 stopt voor de deur.

Naast fysiotherapie  zijn de volgende praktijken in het gebouw gevestigd:
ergotherapie, logopedie, podoposturaaltherapie, dieetadvies, 
en praktijkondersteuning dr. Schueler.

PMC HEUSDENHOUT – EEN GEVESTIGDE NAAM IN BREDA!
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afwisselend

Overblijfvrijwilligers gezocht!

Heb jij tussen de middag een paar uurtjes vrij? 
En vind je het leuk om met kinderen te werken? 
Word dan overblijfvrijwilliger op de basisschool.  
 
• je begeleidt de kinderen bij het eten en spelen
• je eigen kind blijft gratis over op de dag dat je werkt
• je ontvangt een onkostenvergoeding
• je neemt deel aan ons cursusaanbod
 
Kijk voor meer informatie op www.kober.nl/overblijven 
of neem contact met ons op. 

t 076 504 56 00 e overblijven@kober.nl i www.kober.nl


